
Protokół z zebrania Rady Rodziców 

przy Szkole Mistrzostwa Sportowego - Liceum Ogólnokształcącym 

w Pruszkowie w dniu 12.06.2024 r. 

nr 3/2023/2024 

 

Obecni na zebraniu: zgodnie z załączoną listą osób. 

Porządek zebrania:  

1. Powitanie przybyłych rodziców. 

2. Omówienie wydatków poniesionych w okresie od 13.12.2023 r. do 12.06.2024 r. 

3. Sprawy różne. 

4. Podziękowanie za wspólną pracę członkom Rady Rodziców w roku szkolnym 2023/2024. 

Ad. 1  

Zebranie rozpoczęła przewodnicząca Rady Rodziców Anna Kuzia. Na zebranie przybyło co najmniej 

30% członków Rady Rodziców, co umożliwiało podejmowanie uchwał zgodnie z Regulaminem Rady 

Rodziców.  

Ad. 2  

Przewodnicząca przedstawiła wydatki, które zostały poniesione w okresie od poprzedniego zebrania 

do chwili obecnej: 

1. Przedstawione zostały do wglądu faktury otrzymane za najem dystrybutorów do wody.  

2. Dyrektor szkoły Pan Łukasz Borkowski zwrócił się prośbą o sfinansowanie zakupu pączków 

dla społeczności szkolnej z okazji Tłustego Czwartku. Prezydium Rady Rodziców podjęło 

uchwałę o zakupie pączków na Tłusty Czwartek (uchwała 18/2023/2024). 

3. Dyrektor szkoły Pan Łukasz Borkowski zwrócił się z prośbą o sfinansowanie zakupu krówek z 

logo szkoły na potrzeby dni otwartych szkoły. Prezydium Rady Rodziców podjęło uchwałę o 

zakupie krówek na Dni Otwarte w szkole w terminach 23.03.2024 r. oraz 20.04.2024 r. 

(uchwała 19/2023/2024). 

4. Pani Sylwia Witek – nauczyciel biologii – zwróciła się z prośbą o sfinansowanie udziału 

uczniów w konkursie biologicznym Galileo. Prezydium Rady Rodziców podjęło uchwałę o 

sfinansowaniu kosztów udziału uczniów w konkursie (uchwała 20/2023/2024). 

5. Pani Paulina Wit – nauczyciel wf (siatkówka) – zwróciła się z prośbą o sfinansowanie zakupu 

nagród na szkolny turniej siatkówki. Prezydium Rady Rodziców podjęło uchwałę o 

sfinansowaniu zakupu nagród na turniej siatkówki (uchwała 21/2023/2024). 

6. Pani Julia Jankiewicz – pedagog szkolny – poprosiła o akceptację Polityki ochrony 

małoletnich przed krzywdzeniem. Polityka została wprowadzona zgodnie z Ustawą z dnia 28 

lipca 2023 r. o zmianie ustawy – Kodeks rodzinny i opiekuńczy. Rada Rodziców po 

zapoznaniu się z dokumentem podjęła uchwałę o akceptacji w/w Polityki (uchwała 

22/2023/2024). 

7. Pani Karolina Michniewicz – nauczyciel bibliotekarz – zwróciła się z prośbą o zakup 

akcesoriów komputerowych w postaci stacji ładującej, kabli oraz ładowarki do biblioteki 



szkolnej dla uczniów. Prezydium Rady Rodziców podjęło uchwałę o zakupie akcesoriów 

komputerowych (uchwała 23/2023/2024). 

8. Pani Martyna Jackowska – opiekun Samorządu Szkolnego – zwróciła się z prośbą o 

sfinansowanie szkolenia przeciwko hejtowi, prowadzonego przez Panią Kingę Zawodnik. 

Prezydium Rady Rodziców podjęło uchwałę o sfinansowaniu szkolenia (uchwała 

24/2023/2024). 

9. Zarząd Rady Rodziców podjął uchwałę o sfinansowaniu zakupu pamiątek w postaci kubków i 

breloczków dla absolwentów klas IV na zakończenie roku szkolnego (uchwała 25/2023/2024). 

10. Zarząd Rady Rodziców podjął uchwałę o sfinansowaniu zakupu kart podarunkowych do 

EMPIK dla wyróżniających się absolwentów klas IV na zakończenie roku szkolnego (uchwała 

26/2023/2024). 

11. Rodzice maturzystów zwrócili się z prośbą o sfinansowanie zakupu wody mineralnej na 

egzamin maturalny. Prezydium Rady Rodziców podjęło uchwałę o sfinansowaniu zakupu 

wody mineralnej (uchwała 27/2023/2024). 

Ad. 3 

Inne sprawy poruszone na zebraniu:  

Przewodnicząca Rady Rodziców poinformowała zebranych, że zakupione zostały kwiaty na 

zakończenie roku szkolnego klas maturalnych dla wychowawców, nauczycieli oraz zaproszonych 

gości. 

Przewodnicząca otrzymała od Dyrektora szkoły zawiadomienia o dokonywaniu oceny pracy 11 

nauczycieli z prośbą o wystawienie opinii dla każdej z tych osób. Na zebraniu przedyskutowano pracę 

każdego z nauczycieli i wystawiono odpowiednie oceny. Oceny pracy mają być przekazane do 

Dyrektora szkoły. 

Przewodnicząca Rady Rodziców zaproponowała utworzenie subkonta do bankowego konta głównego 

Rady Rodziców. Subkonto służyłoby do zbierania składek na Studniówki w kolejnych latach. Zebrani 

członkowie Rady Rodziców zaakceptowali propozycję. Podjęto uchwałę o założeniu subkonta do 

konta głównego Rady Rodziców (uchwała 28/2023/2024). 

Prezydium Rady Rodziców przedstawiło pozostałym członkom Rady propozycję zakupu puf do 

siedzenia dla uczniów. Pozostali rodzice zaakceptowali przedstawiony pomysł. W kolejnym roku 

szkolnym Rada Rodziców chciałaby zakupić pufy na korytarz szkolny.   

 

Ad. 4 

 

Przewodnicząca Rady Rodziców podziękowała za pracę w roku szkolnym 2023/2024 Prezydium oraz 

członkom Rady Rodziców. 

 

Lista uczestników zebrania w załączeniu do protokołu.  

 

 

 

Protokołowała i kierowała zebraniem: 

 

     Anna Kuzia  

    Przewodnicząca Rady Rodziców 


